

SUMMER CAMPS FOR KIDS

Have fun and learn French this summer!

Through a variety of interactive and original activities, children embark on a journey through culture and French language! The main objective is to develop confidence in oral and written French within an immersive environment with French language activities and a unique blend of fun.

Our camps are tailored for 7-11 years old kids, all levels are accepted, from beginner to advanced. Monday to Friday from 9am to 4:30pm at the Alliance française on Corydon. Drop-off from 8:30am to 9am and pick-up from 4:30pm to 5pm.

Arts visuels



Embark on a colourful journey to explore different forms of visual arts and create your own masterpieces!

[From July 10 to 14](#)

[From August 8 to 11 \(4 days\)](#)

Explorers, the adventure starts now! Take your curious and playful mind with you to discover and protect the treasures of our planet! What a good way to learn about nature, animals and plants!

[From July 17 to 21](#)

[From August 14 to 18](#)

Partons à l'aventure !



1, 2, 3 action !



Discover the wonders of the 7th art! Practice French through movies and plays and let the star in you shine to create your own short film.

[From July 24 to 28](#)

Learn how to cook like a chef with Rémy, Ratatouille's rat! By the end of the week, you'll be a little cordon bleu and delicious French recipes won't have any secret for you. Miam miam!

[From July 31 to August 4](#)

[From August 21 to 25](#)

Ratatouille's Cuisine



Fees: \$360/full week

\$288/4-days week

Register [HERE](#)

Phone: 204-477-1515

Email: info@afmanitoba.ca



Alliance Française

Manitoba - Canada



CAMPS D'ÉTÉ POUR ENFANTS

Amusez-vous et apprenez le français cet été !

À travers une variété d'activités interactives et originales, vos enfants embarqueront dans un voyage rempli d'expériences culturelles autour de la langue française!

L'objectif principal est de développer chez les enfants une confiance en leurs capacités orales et écrites dans un environnement immersif avec des activités ludiques. Tous les niveaux sont acceptés, de débutant à avancé pour les enfants de 7 à 11 ans. Du lundi au vendredi de 9h à 16h30 à l'Alliance française sur Corydon. Accueil de 8h30 à 9h et de 16h30 à 17h.

Arts visuels



Embarque pour un voyage haut en couleur à la découverte de différentes formes d'arts visuels et crée tes propres chefs-d'œuvre !

10 au 14 juillet

8 au 11 août (4 jours)

L'aventure commence maintenant ! Emmène ton esprit curieux et joueur à la découverte et à la protection des trésors de notre planète ! Une bonne façon d'apprendre à connaître la nature, les animaux et les plantes !

17 au 21 juillet

14 au 18 août

Partons à l'aventure !



1, 2, 3 action !



Découvre les merveilles du 7e art ! Pratique le français à travers des films et des pièces de théâtre et laisse briller la star qui sommeille en toi en créant ton propre court-métrage.

24 au 28 juillet

Apprends à cuisiner comme un chef avec Rémy, le rat de Ratatouille ! À la fin de la semaine, tu seras un petit cordon bleu et les délicieuses recettes françaises n'auront plus de secret pour toi. Miam miam !

31 juillet au 4 août

21 au 25 août

Ratatouille's Cuisine



Prix: 360\$/semaine
288\$/semaine de 4 jours

Inscription: [ICI](#)

Téléphone: 204-477-1515
Courriel: info@afmanitoba.ca

af
AllianceFrançaise
Manitoba - Canada

